Youth subculture

All the peculiarities and specialties youth has, permitted the scientist to single out it as a youth subculture. 

For many years youth in Russia was somehow suppressed and its ideas and thoughts were not taken into consideration. Nowadays it has more rights than before and is free to demonstrate itself as it wants but in the rules of a low, of course. 

Youth has a lot of problems. On the one hand it is the problem of education – how to get a good one and that which will be necessary and worth in the future. Bendes many institutions nowadays are not free of change and one must pay studying in them. 

The other problem is the problem of a good job with a good salary. It is not an easy thing to find one now. One should be a very good specialist for that. 

One more problem also exists as far as teenagers go because they also belong to youth. It is the problem of communication with right people and companies. Teenagers are often influenced by so-called “bad guys” and begin to smoke, take drugs and drink. They do not listen to their parents. But this problem is solvable and parents should be a little more attentive to their children and correct their behaviour where possible. 

But one more thing today’s time has one positive aspect. Young people can realize themselves, there are all conditions for that in Russia now.

Перевод текста: Youth subculture

Вся молодежь особенностей и особенностей имеет, разрешал ученому выбирать это как субкультура молодежи. 

Много лет молодежь в России была так или иначе подавлена и его идеи, и мысли не были учтены. В настоящее время это имеет больше прав чем прежде и свободно демонстрировать себя, как требуется, но в правилах низкого, конечно. 

Молодежь имеет много проблем. С одной стороны это - проблема образования – как получить хороший и тот, который будет необходимым и стоящим в будущем. Bendes много учреждений в настоящее время не свободны от изменения и нужно заплатить изучение в них. 

Другая проблема - проблема хорошей работы с хорошей зарплатой. Это не легкая вещь, чтобы найти тот теперь. Нужно быть очень хорошим специалистом для этого. 

Еще одна проблема также существует, насколько подростки идут, потому что они также принадлежат молодежи. Это - проблема коммуникации с правильными людьми и компаниями. Подростки - часто под влиянием так называемых “плохих парней” и начинают курить, взять наркотики и напиток. Они не слушают их родителей. Но эта проблема разрешима, и родители должны быть немного более внимательными их детям и исправить их поведение где только возможно. 

Но еще одна вещь сегодняшнее время имеет один положительный аспект. Молодые люди могут осознать, есть все условия для этого в России теперь.

